CUHK ST Workshop Video Available for Sale

Title: Creating a Portal to Affective Communication: Using Interactive Oral Sensory-Motor Tools and

Techniques (IOSM-T'n'T) for the MOST Difficult Communication Disorders

Speaker: Theresha A. Szypulski, M.A., CCC-SLP

Content: The Division of Speech Therapy of Department of Otorhinolaryngology, Head and Neck Surgery,

and The Institute of Human Communicative Research, The Chinese University of Hong Kong organized two very well-received workshops on IOSM therapy to local professionals, parents and teachers in June 2007. The DVDs now for sale are the live recordings of the workshops. There are two sets of DVDs

1. The DVD on the professional workshop which is solely in English

2. The DVD on the workshop for parents and teachers, which is with simultaneous Cantonese translation by speech therapists

Download order form

- · For local professionals
- For Mainland professionals
- For local parents/teachers
- · For international ordering

For enquiries regarding video ordering please feel free to call Ms. Rina To at (852) 3943 9609, or email to speechtherapy@ent.cuhk.edu.hk.

中大言語治療工作坊錄像光碟訂購

主題: 打開溝通之門:利用口腔感官玩具幫助有特殊學習需要的孩子

講者: 美國南達科達大學言語及語言病理學碩士 Theresha A. Szypulski (具認可臨床診斷資格, IOSM 治療法創辦人)

內容: 香港中文大學耳鼻咽喉-頭頸外科學系言語治療科、及人類傳意科學研究所於二零零七年六 月舉行了兩場 IOSM 治療法之培訓工作坊予專業人士及家長/教師。工作坊反應踴躍,其現 場內容已錄製成 DVD 供有興趣人士訂購。兩套 DVD 分別為:

- 1. 全英語進行之專業培訓工作坊
- 2. 附本地言語治療師即時傳譯之家長/教師培訓工作坊

下載訂購表格

- 本地專業人士
- · 內地專業人士
- 本地家長/教師
- 海外訂購

如對訂購有任何查詢,請致電(852)39439609或電郵至 speechtherapy@ent.cuhk.edu.hk 與杜小姐聯絡。